



# Club Renewal 2024/Renouvellement du club 2024

(veuillez imprimer clairement/please print clearly)

Club Name/Nom du club: \_\_\_\_\_

President/Président(e): \_\_\_\_\_

Address/Adresse: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Telephone/Téléphone: \_\_\_\_\_ Email/Adresse électronique: \_\_\_\_\_

Secretary/Secrétaire:

Address/Adresse: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Telephone/Téléphone: \_\_\_\_\_ Email/Adresse électronique: \_\_\_\_\_

## **CONTACT POUR LE CLUB CANADIEN NATIONAL MASTER RETRIEVER,**

**SI DIFFÉRENT DU SECRÉTAIRE DU CLUB:** Notez que c'est le nom qui sera affiché sur la liste du site web du CNMRC des clubs membres à contacter et c'est le nom que j'utiliserai pour envoyer à votre club les formulaires de nomination pour l'exécutif et les juges 2022. Sinon, j'enverrai au secrétaire:

## **CONTACT FOR CANADIAN NATIONAL MASTER RETRIEVER CLUB**

**IF DIFFERENT FROM CLUB SECRETARY:** Note, this is the name that will be posted on CNMRC website listing of member clubs for contact and is the name I will use to send your club the nomination forms for 2022 executive and judges. Otherwise, I will send to Secretary:

Role/Rôle \_\_\_\_\_

Address/Adresse: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Telephone/Téléphone: \_\_\_\_\_ Email/Adresse électronique: \_\_\_\_\_

**Note:** Hunt Test stake information, dates and contact points should be sent to the webmaster on the National Retriever Club website, as they post all Field Trials and Hunt tests. Mail to:

**Remarque:** les informations, les dates et les points de contact du test de chasse doivent être envoyés au webmaster sur le site Web du National Retriever Club, car ils publient tous les essais sur le terrain et les tests de chasse.

Le poster à:

Membership Fee \$50.00 / Frais d'adhésion \$50.00  
Laureen Kinney, RPO 34176 Cloversquare, Surrey, BC V3S 8C4